

大埔禮賢會幼稚園 (安富道分校)
2018/19 學年 K.1 〈幼兒班〉 新生入學申請表

申請編號： B

姓 名	(中) (英)	性 別	男 / 女	請貼上 近照一張
出生日期	年 月 日	出生地點		
香港出生證明書號碼：_____ 其他：回港證 / 護照號碼_____				
宗教信仰 請在合適 <input type="checkbox"/> 內加 <input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/> 基督教 所屬教會：_____ <input type="checkbox"/> 其他(請註明)_____			
中文住址		住址電話		
曾就讀學校 或參與之活動	<input type="checkbox"/> 親子遊戲班(playgroup) <input type="checkbox"/> 未曾入讀 <input type="checkbox"/> 兩歲幼兒預備班(N1) 〈學校名稱：_____〉			
報讀班級意願 請在 <input type="checkbox"/> 內填寫 優先選讀意願 (以1、2、3順序填上)	<input type="checkbox"/> K.1(a.m.) 〈上午幼兒班〉 <input type="checkbox"/> K.1(p.m.) 〈下午幼兒班〉 <input type="checkbox"/> K.1(W.D.) 〈全日幼兒班〉			
父親姓名	(中) (英)	聯絡 電話	職 業	
母親姓名	(中) (英)	聯絡 電話	職 業	
現就讀本校 的兄弟	姓 名 _____ 班 別 _____	曾就讀本校 的兄弟/父母	姓 名 _____ 畢業年份 _____	
是否已同時申請本園汀角路正校之幼兒班學位？ <input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否				

備 註

(由校方填寫)

- 已獲專函通知到校辦理面試手續 面試日期：_____ 面試時間：_____
- 已獲本校取錄為上午/ 下午班/ 全日班正選生 已獲本校取錄為下午班備取生 未獲取錄

新生報名必須繳交下列證件：

- (一) 學生出生證明書副本或居留本港證件副本
- (二) 學生證件相片(近照)兩張(約 1.5 吋 x 2 吋)
- (三) 回郵信封兩個(長形信封)，信封上請填寫地址及幼兒之中文姓名，並貼上\$1.7 郵票
- (四) 報名費港幣 40 元正(只接受現金，已繳交之報名費，恕不退還。)

注意事項：

- (一) 如報名學生之父母/兄弟在本園畢業或就讀，請出示證明文件，如畢業證書、手冊等。
- (二) 所交資料概不退還
- (三) 截止報名日期為 **2017 年 10 月 21 日上午 11 時 30 分**

「收集個人資料聲明」

1. 根據《個人資料(私隱)條例》，本申請表內有關個人資料將僅供校方作處理入學申請之用。在未得到申請人的同意之前，校方不會向第三者披露或轉移所收集得關於你的資料。
2. 如入學申請不被接納，校方將銷毀一切有關個人資料；成功申請者個人資料將會存入學生檔案中，並由校方保管。

家長簽署：_____

日期：_____

Tai Po Rhenish Church Kindergarten (Branch School – On Fu Road)

K.1 Application Form for Admission in the 2018/19 School Year

Application No. :

Applicant's Name	(Chinese)	Sex	Male / Female	Affix here a recent photo
	(English)			
Date of birth		Place of birth		
H.K. Birth Certificate No. : _____ Others : HKSAR Re-entry Permit / Passport No. _____				
Religion Put a ✓ in the appropriate <input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/> Christianity Church : _____ <input type="checkbox"/> Others (please state) _____			
Address		Home Telephone		
Class has attended before	<input type="checkbox"/> playgroup <input type="checkbox"/> never attended <input type="checkbox"/> Pre-Nursery (N1) < Name of School : _____ >			
Applying for Class Put 1, 2, 3 as priority in the <input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/> K.1(a.m.) <input type="checkbox"/> K.1(p.m.) <input type="checkbox"/> K.1(Whole Day)			
Father's name	(Chinese)	Telephone no.	Occupation	
	(English)			
Mother's name	(Chinese)	Telephone no.	Occupation	
	(English)			
Brothers/sisters studying at this kindergarten	Name _____	Brothers/sisters/parents graduated from this kindergarten	Name _____	Year of Graduate _____
	Class _____		Year of Graduate _____	
Do you also apply K.1 Class at Ting Kok Road Main School ? <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No				
Remarks				
(For School Use Only) <input type="checkbox"/> Has already received school letter to process the interview Date of interview : _____ Time of interview : _____ <input type="checkbox"/> Successful applicant K.1(a.m.)/K.1(p.m.)/K.1(Whole Day) <input type="checkbox"/> Applicants on the waiting list K.1(p.m.) <input type="checkbox"/> Unsuccessful application				

When returning the completed application form, parents are requested to submit the following documents:

- (1) Photocopy of applicant child's birth certificate or documents of right of abode
- (2) Two recent photos of the applicant (1.5 x 2 inches)
- (3) Two stamped (HK\$1.7) self-addressed envelopes with applicant's name
- (4) Application fees (\$40) in cash (Not refundable)

Point to Note:

- (1) Relatives studying at or graduated from this kindergarten, please submit a copy of supporting documents such as graduation certificate, handbook.
- (2) All submitted documents will not be returned
- (3) Deadline of application on the 21st October, 2017 (Saturday) at 11:30a.m.

Collection of Personal Data:

- (1) According to the Personal Data (Privacy) Ordinance, the above Personal data provided will be used solely for the purpose of admission and the data will only be handled by the kindergarten in this connection. The information collected about you will not be disclosed or transferred to the third parties without your prior consent.
- (2) The application of unsuccessful candidates will be destroyed. The application of successful candidates will become part of the student file; in connection with this data will thereafter be handled by the kindergarten.

Parent's signature: _____

Date: _____